

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De faire rapport au Conseil en conséquence.

25.—(27976) Soumis un rapport du Surintendant du Département des Privilèges et des Licences, recommandant de faire fabriquer par les menuisiers du Département des Edifices Municipaux, un casier en bois pour le transport des boîtes de perception du "Sou des Hôpitaux".

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De référer au Surintendant des Edifices Municipaux, pour rapport sur le coût de ce travail, et pour savoir s'il est possible de le faire exécuter par les menuisiers de son département.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: Que la séance du Bureau soit ajournée au 19 du courant, à 11 heures a.m., pour les affaires de routine, et à 3 heures p.m., pour continuer l'étude du budget.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That a report be made to Council accordingly.

25.—(27976) Submitted a report from the Superintendent of the Privilege and License Department, recommending that the joiners of the Municipal Buildings Department be requested to construct a wooden frame for the transportation of boxes for the collection of the one cent tax for Hospitals.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the same be referred to the Superintendent of Municipal Buildings, for a report on the cost of said work and in order to know if it is possible to have the same done by the joiners of his department.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That the meeting of the Board be adjourned until the 19th instant, at 11 o'clock a.m. for routine business, and at 3 o'clock p.m. to resume consideration of the budget.

L. N. SENECAI,
Secretary.